
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 11. oktober 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 21
Hvilke beregninger ligger til grund for estimatet om, at der skal bevilges et større tocifret 
millionbeløb til udviklingsarbejdet alene, som det fremgår af ”Resultat af afdækning og 
undersøgelse vedrørende B 219” af 1. oktober 2021 (BOU alm. del – bilag 190 (folke-
tingsåret 2020-21))?
Spørgsmålet bedes besvaret senest 3 dage inden afholdelse af samråd vedrørende 
besvarelse af samrådsspørgsmål E og F.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Kjer Hansen (V), Anni Matthiesen (V) og Stén 
Knuth (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Eva.Kjer.Hansen@ft.dk, Anni.Matthie-
sen@ft.dk, Sten.Knuth@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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